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Phonetic Balance between Repetition and Parallelism in the Poetry of Layla Al -Ahialiya:
—A case study of Arabic rhetoric styles -

Abstract

The phonetic balance in the poetic text i based on phonetic regularity and parallelism, which
are among the factors that provoke emotional and influential energies in the receiver, as the
internal structure of the text is loaded with renewed energies which provide it with an artistic
and rhythmic effectiveness, reflected in the poets’ feelings and sensations. Through this
questioning, the study aims at unwveiling the extent to which Layla Al -Ahialiya masters this
artistic effect in her poetry, taking advantage of the outcomes of phonetic and stylistic studies
about repetition and parallelism.

Key words. Parallelism, phonetic balance, repetition, poetry, stylistics.

La Balance phonétique entre la répétition et le parallélisme dansla poésie de Layla
Al -Ahialiya - Etude de cas des styles de la rhétorique arabe -

Résumeé

La balance phonétique dans le texte poétique s'appuie sur la répétition et le parallélisme. Ce
phénoméne, qui refléte les sentiments des poétes, fait appel aux capacités émotives et
phatiques chez le récepteur. Ces capacités peuvent charger la structure textuelle intérieure en
énergie renouvelable lui offrant une efficacité artistique et rythmique traduite par les
émotions et sensations des poetes. A travers cette approche, cette étude vise a dévoiler le
degré de ce phénoméne artistique dans la poésie de Layla Al- Ahialiya tout en nous référant
aux resultats des études phonétiques et stylistiques dans leur questionnement sur les
phénoménes de la répétition et du parallélisme

Mots-clés: Parallélisme, balance phonétique, répétition, poésie, stylistique.
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